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مدیرعامل فولاد مبارکه در آیین تکریم و معارفه مدیرعامل این شرکت:

نگاه ما به صنعت فولاد، نگاه آبادانی ایران است
سعید زرندی مدیرعامل فولاد مبارکه گفت: نگاه من به فولاد مبارکه، نگاه به کل فولاد، صنعت و اقتصاد ایران است. امروز که توفیق دارم در خدمت این

گروه بزرگ صنعتی باشم، این نگاه را دارم که بتوانم گوشهای از تحول در نظام اسلامی را با همراهی همکاران خوب این مجموعه رقم بزنم.

به گزارش سایت خبری پُرسون، سعید زرندی، مدیرعامل فولاد مبارکه در آیین تکریم و معارفه مدیرعامل این شرکت اظهار کرد: از فرصت حضور در جمع
مردم شریف شهرستان مبارکه و شرکت فولاد مبارکه بسیار خرسندم و شایسته است از همه سهامداران و همچنین از وزیر محترم صنعت، معدن و تجارت
که به بنده اعتماد کردند، تشکر کنم و امیدوارم بتوانم خدمتگزار خوبی باشم. باید قدردان زحمات خدمتگزاران فولاد مبارکه از ابتدای شکلگیری تا به

امروز نیز باشیم.

وی در ادامه افزود: در این جلسه باید قدردان زحمات خدمتگزاران فولاد مبارکه از ابتدای شکلگیری تا به امروز آن باشیم؛ چراکه اگر توفیق داریم و
گزارشی از دستاوردهای این مجموعه میدهیم، باید یاد کنیم از کسانی که این شجرۀ مبارک را با نیّتهای خالص و اقدامات ارزشمندشان پایهگذاری

کردند تا خداوند به این ثمره برکت دهد.

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه خاطرنشان کرد: امیدوارم من نیز بتوانم این مسیر را با نگاه به سمت آینده ادامه دهم. بهویژه این که توفیق کار در حوزه
فولاد برای خود من اهمیت ویژهای دارد. پیش از این در مسئولیتهای مختلف ازجمله سالهای ۸۴ و ۸۵ جهت برخی از طرحهای وزارت صمت در
فولاد مبارکه حضور داشتم و اعتقادم بر این بوده که صنعت فولاد تنها یک صنعت نیست، بلکه یک صنعتِ صنعتساز و حتی برای مردم صنعتی رفاهساز

است.

وی اذعان داشت: همچنان که خداوند در قرآن کریم در آیات شریفه سوره حدید از جمله «لَقَدْ أَرْسَلْنا رُسُلَنا بِالْبَیِّناتِ وَ أَنْزَلْنا مَعَهُمُ الْکِتابَ وَ الْمِیزانَ لِیَقُومَ
النّاسُ بِالْقِسْط وَ أَنزَلْنَا الْحَدِیدَ فِیهِ بَأْسٌ شَدِیدٌ وَ مَنَافِعُ لِلنَّاسِ به منافعی که در آهن نهفته است اشاره میدارد و در کنار اقامه قسط به آهن اشاره میکند؛
پس بهیقین برکاتی در آهن است، چنانچه خداوند وقتی میخواهد فضل خود را به حضرت داود (علیهالسّلام) نشان دهد، میفرماید: «وَأَلَنَّا لَهُ الْحَدِیدَ»،

ما آهن را در دست او نرم کردیم.

نگاه ما به صنعت فولاد، نگاه آبادانی ایران است

زرندی بیان کرد: نگاه ما به صنعت فولاد، نگاه آبادانی ایران است؛ نگاه من به فولاد مبارکه، نگاه به کل فولاد، صنعت و اقتصاد ایران است. امروز که
توفیق دارم در خدمت این گروه بزرگ صنعتی باشم، این نگاه را دارم که بتوانم گوشهای از تحول در نظام اسلامی را با همراهی همکاران خوب این

مجموعه رقم بزنم.

وی عنوان داشت: وقتی از فولاد مبارکه صحبت میکنیم، به زحمات ارزشمند تأثیرگذاران این مجموعه طی سالهای گذشته نگاه میکنیم، لذا باید نگاه
تحولی داشته باشیم. دنیا، دنیای تغییرات سریع است و امروز در عرصه فولاد حداقل ۳ یا ۴ اتفاق جدید در حال رقمخوردن است؛ موضوع تحول
دیجیتال و هوش مصنوعی، موضوع جدی امروز صنعت فولاد است و لحظهای نمیتوان از آن غافل شد، چراکه غافل شدن از این موضوع ما را سالها از

دنیا عقب میاندازد.

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه تصریح کرد: موضوع حرکت به سمت فولاد سبز و کاهش آلایندگی کربن از هر چیز دیگری برای صنعت ما ضروریتر است،
چراکه بازار ما بازار صادراتی است و اگر این تغییرات را در خود ایجاد نکنیم، به زودی با مشکلات مواجه خواهیم شد. وقتی به روند بازارهای صادراتی
دنیا توجه میکنیم، متوجه میشویم که باید به سمت این برویم که به بازارهای جدیدی وارد شویم و در این صورت با موضوع رقابتپذیری، کاهش

هزینهها و مواجه هستیم.

گروه فولاد مبارکه امروز به مرحله رقابت با غولهای فولادی دنیا رسیده است

وی یادآور شد: گروه معظم فولاد مبارکه امروز از دنبالهروی در سطح اقتصاد جهانی به مرحله رقابت با غولهای فولادی دنیا رسیده و اکنون میتوانیم
ادعا کنیم که این گروه باید بتواند در رده بزرگترین فولادسازان جهان قرار گیرد؛ در همین راستا از لحظهای که این مسئولیت به بنده سپرده شد،
هدفگذاری و چشماندازهای خوبی را برای آن ترسیم کردیم و نگاه رو به پیشرفت برای فولاد مبارکه داریم تا بتوانیم تحرک جدی در این مجموعه ایجاد

کنیم.

زرندی تاکید کرد: در همین راستا باید توأمان به چند نکته توجه داشته باشیم، وقتی از گروه فولاد مبارکه صحبت میکنیم، باید تضمین پایدار اقتصادی
کل گروه را داشته باشیم. این در حالی است که به لطف الهی فولاد مبارکه بر اساس ساختار علمی خوبی شکلگرفته است. در حال حاضر توسعههای
خوبی در حال اجراست و شرکتهای زیرمجموعه فولاد مبارکه در استانهای مختلف کشور فعالیت دارند. ضروری است که همه شرکتهای زیرمجموعه



گروه را با خود ارتقا دهیم و در گروه فولاد مبارکه از تعالی تک شرکتی به یک تعالی گروهی و جمعی برسیم. بهرهوری ما در نوع خود در حال رسیدن به
یک سطح اعلا است؛ ولی ضرورت دارد که این امر را در کل گروه فولاد مبارکه ارتقا دهیم.

وی متذکر کرد: یکی از موضوعات ضروری برای ما، موضوع ارتقای شفافیتهای مالی و رویهای است که این موضوع را در دوره مسئولیتم به صورت
جدی دنبال خواهم کرد؛ اگر میخواهیم فولاد مبارکه همچنان جزو بزرگان دنیا بماند و یا در جمع بزرگان دنیا باشد، باید نوآوری و تحول را بهعنوان
موضوعات اصلی خود بدانیم. در حوزه تحول، اقدامات خوبی در فولاد مبارکه انجام شده است. بسیاری از این اقدامات را در دورهای که خودم در

مجموعه وزارت صمت بودم در جلسات فولاد مبارکه حضور پیدا میکردم که این اقدامات را باقوت بیشتری ادامه خواهم داد.

فولاد مبارکه مدل مردمیسازی اقتصاد را رقم میزند

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه ادامه داد: باید بتوانیم از ظرفیت فولاد مبارکه برای عمل به منویات مقام معظم رهبری استفاده کنیم؛ در راهبرد سال جاری
مردمیسازی اقتصاد در دستور کار قرار گرفت، از اینرو فولاد مبارکه صنعتی است که میتواند این مدل مردمیسازی اقتصاد و استفاده از ظرفیت مردم را
به بهترین شکل ممکن رقم بزند. در کمتر از ۲۰ روز آینده و بعد از بازنگری و مرور موضوعات، برنامههای خود را به همه مقامات رسماً اعلام میکنم و
مشخص خواهم کرد که در هر دورهای چه اقدامی را انجام میدهم و به کدام سمت میروم، کاری میکنم که توقع از من زیاد باشد تا بتوانم در همان

مسیر حرکت کنم.

وی اضافه کرد: موضوع سودآوری شرکت برای ما مهم است و نخواهیم گذاشت کاهش سود اتفاق بیفتد؛ چراکه در این زمینه با تدابیر مختلفی دغدغه
داریم. موضوع تأمین خوراک پایدار و توجه به حوزه معدن در کنار تأمین نیاز زنجیره تا ۱۰ سال آینده و همچنین موضوع بینالملل فولاد مبارکه از
اولویتهای ماست. فولاد مبارکه به دنبال حریف و رقیب بینالمللی است. کارکنان فولاد مبارکه عامل ارتقا و مزیّت رقابتی این شرکت هستند، لذا با

تمام توان برای ارتقای معیشت و رفاه کارکنان فولاد مبارکه گام برداشته و به دعای خیر این عزیزان برای تحقق اهداف ملی و بینالمللی نیاز دارم.

زرندی بیان داشت: طی بیش از سه سالی که توفیق خدمت در هلدینگ سرمایه گذاری صنایع شیمیایی ایران در استان اصفهان داشتم و هر دفعه که از
کنار رودخانه زایندهرود عبور میکنم، بسیار ناراحت میشدم؛ ازاینرو به استاندار و مردم محترم استان اطمینان خاطر میدهم که موضوع آب استان
اصفهان به عنوان یک موضوع حساس، در اولویتهای من قرار دارد. موضوع آب اصفهان برای یک شهر نیست، بلکه برای کل کشور است زایندهرود

نماینده زندهبودن کل این جریان در کشور است، نمیتوان از اصفهان سخن به میان آورده شود.

جایگاه فولاد مبارکه و صنعت فولاد کشور را در عرصه بینالملل ارتقا میدهیم

وی تصریح کرد: نمیتوان اسمی از استان اصفهان به میان آوریم ولی از سپاهان و باشگاه فولاد مبارکه سپاهان سخن نگوییم؛ از اینرو توسعه ورزش
استان و فوتبال سپاهان را در اولویتهای خود قرار میدهم و حتماً از روند روبهرشد این باشگاه حمایت میکنم و این موارد تعهد استانی من است؛
توسعه و آبادانی منطقه پیرامونی بهویژه شهرستان مبارکه باید مورد توجه قرار گیرد؛ بر خود لازم میدانم موضوع شهرستان مبارکه را با نگاهی متفاوت

بررسی کنم، چراکه کار خیر را باید از نزدیکان خود شروع کرد.

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه اظهارداشت: در هر کجا که کار کردهام، سعی داشتم خالصانه، صادقانه و بدون حواشی سیاسی، کار خود را انجام دهم.
معتقدم کارِ کشور نیازمند تفکری است که کار انجام گیرد و خداوند نیز به آن کار برکت خواهد داد. در همین راستا توفیقی که برای خدمتگزاری در فولاد
مبارکه نصیب من شده را عنایت پروردگار متعال میدانم و برای حرکت در این مسیر صادقانه و خالصانه، تمام توان خود را بکار خواهم بست و از
آنجایی که توسعهگرایی یکی از اصول کاری بنده است تمام انرژی خود را برای توسعه و بزرگشدن در عرصه بینالمللی میگذارم تا جایگاه فولاد مبارکه

و صنعت فولاد کشور را در عرصه بینالملل ارتقا دهیم.

برای ساخت ایرانی آباد، محکم و استوار میایستیم

وی افزود: اگر به دنبال بزرگشدن هستیم باید محصولات خاص تولید کنیم. در این زمینه باید از سایر رقبا متمایز باشیم؛ کارکنان و پروژههای توسعهای
فولاد مبارکه برای من اهمیت بسیاری دارند، به همین دلیل روز گذشته در اولین ساعات حضور خود در فولاد مبارکه با حضور در خطوط تولید با کارکنان
دیدار و گفتوگو کردم، چراکه معتقدم هرچه داریم مدیون تولید هستیم و اگر تولید نباشد نه تولیدی داریم و نه امکاناتی. همچنین تسریع در روند

اجرای پروژه نورد گرم ۲ شرکت یکی دیگر از اولویتهای من خواهد بود.

زرندی در پایان خاطرنشان کرد: بنده ریسک میکنم، تصمیم میگیرم و سعی میکنم انسان مؤثری باشم؛ بنابراین همکاران بدانند که پای تصمیمات
سخت میایستم. در عین حال برای مدیران فولاد مبارکه نیز این اعتماد به نفس را ایجاد خواهم کرد تا بتوانند بهموقع تصمیمات بزرگی برای اهداف
بزرگ بگیرند؛ در عین حال معتقدم باید شفاف کار کنیم و اعتماد مسئولین نظارتی را جلب کنیم و برای ساخت ایرانی آباد، جهت تحقق اشتغالزایی بزرگ

برای مردم منطقه و ایران، محکم و استوار بایستیم.


